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       REPUBLIKA HRVATSKA 
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA JAGODNJAK  
         OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-01/17-01/09  
URBROJ: 2100/09-17-01/01 
Jagodnjak, 21.12.2017.   
 
 Z A P I S N I K  

s 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak 
 
Sjednica Vijeća održana dana 21.12.2017. godine u vijećnici Općine s početkom u 19,02 sati. 
 
Prisutni vijećnici: Milenko Tovjanin, Danijel Perković, Dragan Vujaklija, Biljana Radanović, Johan Urtajl, 
Damir Đukić, Predrag Tomašević, Radmila Tatarin, Branka Anđelić, Branko Petrović, Jela Senić, , 
Anđelko Balaban , Slavica Jovičić 
Odsutni vijećnici: Milan Zuber  
Ostali prisutni: Stevo Mlinarević, načelnik, Nada Šalajić, zamjenica načelnika, Denis Urtajl, zamjenik 
načelnika, Jovan Nedić, pročelnik JUO 
Predsjedavajući: Milenko Tovjanin, predsjednik vijeća. 
Zapisničar: Jovan Nedić    
 
Sjednicu  otvara predsjedavajući, utvrđuje da sjednici prisustvuje dvanaest  (12) vijećnika te da se mogu 
donositi pravovaljane odluke. 
Poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe na Zapisnik sa 4. sjednice. 
Primjedbi nema te daje zapisnik na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno 12 vijećnika te da je jednoglasno donesena slijedeća 
 

O d l u k a  
o usvajanju Zapisnika sa 4. sjednice vijeća 

 
Usvaja se Zapisnik sa 4. sjednice općinskog vijeća Općine Jagodnjak od 13.11.2017. godine, KLASA: 
021-01/17-01/06, URBROJ: 2100/09-17-01/01. 
 
Predsjedavajući dalje predlaže slijedeći 
 

D n e v n i   r e d : 
 

1. Proračun Općine Jagodnjak za 2018. godinu 
2. Razno  
 
Poziva prisutne da iznesu prijedloge za izmjene ili dopune dnevnog reda. 
Dopune nema te predloženi dnevni red daje na usvajanje. 
Poziva prisutne da se očituju o prihvaćanju dnevnog reda. Utvrđuje da glasanju prisustvuje 12 
vijećnika te da je prijedlog dnevnog reda jednoglasno usvojen. 
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ad 1. - Proračun Općine Jagodnjak za 2018. godinu  
 
Nada Šalajić, zamjenica načelnika Općine Jagodnjak, iznosi prijedlog Proračuna Općine Jagodnjak za 
2018. godinu. 
Navodi da je u prikazu Proračuna izvršenje u 2016., plan za 2017., plan za 2018. i projekcije za 2019. i 
2020. godinu.  
Proračun je planiran u visini 10.272.469,00 kuna, koliko iznose ukupni prihodi i primici te isto tako 
ukupni rashodi i izdaci.  
Dalje iznosi visinu prihoda od poreza, poreza na imovinu, pomoć od subjekata opće države te prihode 
od prodaje nefinancijske imovine i primitke od financijske imovine i zaduživanja. 
iznosi rashode poslovanja, počev od rashoda za zaposlene, ostale financijske rashode, subvencije 
trgovačkim društvima te rashode za nabavu nefinancijske imovine. 
Dalje iznosi Posebni dio Proračuna. 
Navodi da će o projektima više govoriti načelnik. 
 
Načelnik Stevo Mlinarević se osvrće na nominirane projekte te navodi da je još u tijeku izrada 
dokumentacije za odlagalište otpada i kuću ispraćaja u Majškim Međama. Misli da je realno da neki 
od nominiranih projekata prođe i Općina je spremna na isto. 
Očekuje se povećanje dotacije od države ali se ne zna koliki je iznos. 
Moguće je da iduće godine bude ostvaren projekt energetske obnove zgrada na nogometnom 
igralištu u Jagodnjaku i Bolmanu, te obnove krovišta zgrade bivše ambulante u Bolmanu.  
Misli da je Proračun realan, ušlo se oprezno u planiranje. Očekuje isto tako da se ostvari projekt 
čišćenja bolmanskog jezera, što se pregovara s Hrvatskim vodama. 
U pitanju je isto tako i centar za zbrinjavanje životinja, gdje je ponuđena lokacija na području Općine 
Jagodnjak. 
U tijeku izlaganja stigao je i trinaesti vijećnik Anđelko Balaban. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu o predloženom Proračunu. 
 
Vijećnik Anđelko Balaban navodi da je manje-više svaki proračun određen unaprijed 90 % te da se 
nema mnogo mogućnosti za kreiranje. Projekti su započeti i aplicirani te predani na natječaj, tako da 
je to u proračunu. Ističe da mu je zasmetalo što je iz proračuna izostavljena cesta Beli Manastir – 
Jagodnjak. Mišljenja je da bi isto bilo korisno, jer sigurno su u tijeku razgovori vezani za izgradnju 
koridora Vc, ako bude oko toga nekih poslova, realno je za očekivati da je izgleda mogućnost 
izgradnje te ceste, jer već postoji idejno rješenje, stoga bi realno bilo da u proračunu postoji neka 
stavka za projektnu dokumentaciju.  
 
Vijećnik Johan Urtajl navodi da Općina sigurno nema novca za otkup privatnih čestica. 
Načelnik navodi da su osigurana sredstva za šumski put. 
 
Prisutni dalje raspravljaju o potrebi izgradnje ceste Beli Manastir – Jagodnjak.  
 
Načelnik navodi da se gradonačelnik Belog Manastira očitovao da u ovom trenutku ta cesta nije 
prioritet i da zbog drugih troškova mora sačekati. Osim toga postoje makadamske ceste koje treba 
još asfaltirati. Ako se ukaže prilika neće biti problem naći 10-20.000,00 kuna. 
 
Vijećnik Anđelko Balaban ističe da za izgradnju te ceste nema volje što nije dobro i to bi trebao biti 
interes Općine Jagodnjak. 
 
Dalje se raspravlja o varijantama ceste, gdje da ista ide. 
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Zamjenica načelnika navodi da je mišljenja da se mora odustati od te ceste dok se ne iznađe najbolje 
rješenje za povezivanje ceste do Belog Manastira. Ne vrijedi počinjati cestu ako je neće Beli Manastir. 
Vijećnik Anđelko Balaban ističe da se isti projekt može „gurati“ preko Hrvatskih cesta. 
Vijećnik Anđelko Balaban ističe da se mora potruditi oko te ceste, jer prilikom izgradnje koridora Vc 
potrebna je pristupna cesta za navoženje materijala, jedan od puteva moraju nasuti da pristupe 
koridoru. Smatra da se mora biti korak ispred njih i reći ovo vam je traka za snabdijevanje materijala. 
Ako se ne traži, neće se ni dobiti. 
 
Načelnik navodi da se projektnim biroima duguje već skoro pola milijuna kuna, da su dugovi veliki. 
Započete projekte bi trebalo završiti. HEP će tužiti Općinu ako se ne plati dugovanje.  
 
Raspravlja se dalje o dugovanju HEP-a. 
 
Načelnik navodi da se ne smije dopustiti blokada Općine te se moraju vratiti postojeći dugovi. 
 
Vijećnik Anđelko Balaban navodi da HEP nije mogao od Općine naplatiti PDV, PDV se naplaćuje kroz 
mjesečnu rentu, jer se ovdje plaća PDV na osnovno sredstvo koje je vlasništvo HEP-a.  
 
Predsjedavajući navodi da bi volio da se navedena cesta napravi, ali ne treba dovoditi Općinu u 
nezgodnu situaciju. 
 
Vijećnik Anđelko Balaban navodi ako se tako razmišlja, da se onda ne izdvaja toliko za plaću, gdje se 
za pola miliona kuna povećava plaća a nema se 10.000,00 za projekt. 
 
Nada Šalajić navodi da se ne radi o povećanju plaća, već o činjenici da su plaće sve na jednom mjestu, 
uključujući i javne radove, što je razlog takvog iznosa plaća. Nema dakle govora da se povećavaju 
plaće zaposlenim. Plaće su u okviru mogućnosti proračuna. 
 
Vijećnik Johan Urtajl navodi da se financije Općine trebaju stabilizirati ali i prihvatiti sve što se ponudi. 
 
Načelnik navod da je dug preko miliona, što se mora riješiti. 
Prisutni dalje raspravljaju o projektu „Ritski ipsilon“ i suradnji s tvrtkama „Belje“ i „Fermopromet“ u 
ostvarenju tog projekta. 
 
Predsjedavajući zatvara raspravu te prijedlog Proračuna Općine Jagodnjak za 2018. godinu 
podnositelja načelnika Općine Jagodnjak, daje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno 13 vijećnika te da je većinom glasova ( 10 vijećnika „ZA“, 3 
vijećnika „SUZDRŽANA“) donesena slijedeća  
 

O D L U K A  
o donošenju Proračuna Općine Jagodnjak za 2018. godinu  

i projekcija za 2019. i 2020. godinu  
KLASA: 021-05/17-01/37, URBROJ: 2100/09-17-01/02 
Odluka i prilozi Odluke su sastavni dio ovog Zapisnika  

 
Ad 2. – Razno  
 
Načelnik predlaže da se za 29. 12.2017. godine, radi donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Jagodnjak, bude održana sjednica Općinskog vijeća, nakon koje bi trebao biti domjenak. 
 
Prisutni dalje raspravljaju o projektu puta Jagodnjak – Beli Manastir. 
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Vijećnik Johan Urtajl pita u kojoj je fazi kupovine zgrade bivšeg mlina u Jagodnjaku. 
 
Načelnik odgovara da je izvršena procjena od strane Milana Zubera, procijenjeno da je da zgrada  ne 
vrijedi više od 57-58.000,00 kuna. Poslano je neki dan i očekuje se odgovor nakon nove godine. 
Vijećnica Jela Senić pita da li se zna nešto o ocjenjivanju projekta vatrogasnog doma. 
Načelnik odgovara da za sada nema podataka o tome. 
Raspravlja se dalje o tome kako će se riješiti pitanje mljekare smještene u staroj mjesnoj zajednici u 
slučaju prolaska projekta. 
 
Predsjedavajući zaključuje sjednicu u 19,58 sati. 
 
Zapisničar:                                                                                                                           Predsjednik: 
Jovan Nedić                                                                                                                       Milenko Tovjanin  
 
 
 
 
 
 
 
 
 




